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 Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η μέριμνα των αγρίων αλόγων της Αρκαδίας»

Κύριοι Υπουργοί,

Όπως μας ενημέρωσαν, 500 άλογα περίπου στην Αρκαδία διαβιώνουν ελεύθερα σε
αγέλες. Συχνά κάποιες εξ αυτών των αγελών εξέρχονται εκ των φυσικών τους
ενδιαιτημάτων, κινούμενες προς και από το βουνό του Βαλτετσίου, σε επαρχιακούς
δρόμους και ιδίως στον επαρχιακό της παλιάς εθνικής οδού Τριπόλεως - Μεγαλόπολης,
με συνέπεια τόσο να κινδυνεύουν τα άλογα όσο και οι διερχόμενοι οδηγοί. Κατά την
ενημέρωσή μας αναφέρθηκαν και περιστατικά αποσοβήσεων την τελευταία στιγμή
συγκρούσεων ακόμη και βαρέων οχημάτων με αυτά.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε όπως προβείτε σε ενέργειες, προκειμένου αφενός να διασφαλιστεί η
σωματική ακεραιότητα των αλόγων της Αρκαδίας εντός των ενδιαιτημάτων τους υπό
κάποιο σχετικό καθεστώς επίβλεψης και γενικότερης επιτήρησης κι αφετέρου να
προστατευτούν οι διερχόμενοι οδηγοί των περιμετρικών οδών του εν λόγω βουνού, στο
οποίο ελεύθερα απολαμβάνουν την ελευθερία τους;
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